
Verslag bijeenkomst BBN 21-11-2023 
 
Aanwezig: Johan Riemersma (voorzitter), Jan Bronius, Henk Ham, Hans Wels (verslag). 
 
Afwezig: Paul Meijer, Jenna Vermaat (met kennisgeving). 
 
Notulen 17-10-2023: Geen opmerkingen.  
 
Zwerfafval Keikwartier: bijeenkomst verliep wat raar, nog geen verslag van binnengekomen, wordt 
nog opgestuurd. Het Keikwartier krijgt grotere afvalbakken, winkeliers en ondernemers ruimen nu 
samen het achtergebleven vuil op. 
 
Amersfoort aangenaam: Johan Riemersma heeft het BBN vertegenwoordigd. Er waren 10 nieuwe 
binnenstadbewoners uitgenodigd waarvan hij er 3 gesproken heeft. 
 
De Hof: er is een nieuwe voorzitter bij de ondernemersclub van de Hof. In de toekomst mogen de 
terrassen alleen nog even breed zijn als het pand waar het terras bij hoort. De vergunning voor het 
terras onder de waag had nooit afgegeven mogen worden. Voor het nieuwe ontwerp van de Hof is 
een nieuw projectbureau gekozen. Vanwege de hittestress zou er meer groen op de Hof komen en 
daardoor minder ruimte voor de markt zijn. Alles gaat erg langzaam. Forum Flehite en het BBN zijn 
niet meer uitgenodigd. De marktmeester en deel horeca is het wel met ons eens. Kapotte tegels 
worden op dit moment provisorisch gerepareerd. 
 
Dialoogsessies: Jenna Vermaat heeft de volgende suggesties doorgegeven: barbecue voor binnen- 
stadbewoners, eetbare wijk, samenwerking met Guerilla Gardeners. Wellicht is de overlast in de 
binnenstad (nachtburgemeester?) ook een goed onderwerp. Volgende keer terug op de agenda laten 
komen over wat we (als BBN) wel of niet willen doen hieraan. 
 
Amersfoort city marketing: we zijn benieuwd of er veel meer toeristen naar de stad komen als 
gevolg van de verkiezing als beste stad van Europa in 2023.  
 
Hoogbouwvisie: SGLA heeft ook een zienswijze naar de griffie gestuurd. Dat betekent dat alle 
raadsleden de zienswijze onder ogen krijgen. Jan Bronius stuurt ter plekke deze zienswijze naar ons 
allen op. Verder is het afwachten wat er gaat gebeuren rond Sam en Sophie. 
 
Werkgroepen: 
Buurtbudget: evaluatie buurtbudget door gemeente Amersfoort. Uit de ontvangen email van de 
gemeente het volgende: De Subsidieregeling Buurtbudget 2014 sluit onvoldoende aan bij de huidige 
juridische kaders en gemeentelijke afspraken en vraagt om een actualisatie. Daarnaast willen we te 
weten komen hoe het buurtbudget in de periode 2016-2022 is gebruikt en toegepast, door en voor 
wie. We kijken ook naar overeenkomsten en verschillen tussen de wijken. De coronajaren (2020-
2021) laten we buiten beschouwing. Bovenstaande vraagt om een evaluatie en dat biedt ons 
tegelijkertijd de kans om het proces rond de uitvoering van de subsidieregeling en de samenwerking 
tussen gemeente en buurtbudgetcommissies onder de loep te nemen en waar nodig te verbeteren. 
De evaluatie bestaat uit: 

 Analyse van de aanvragen buurtbudget en de inhoudelijke en financiële verslagen 
(november 2023) 

 Vragenlijst naar buurtbudgetcommissies (december 2023) 
 Vragenlijst naar aanvragers van het buurtbudget in 2022 (december 2023) 
 Interviews met één of twee leden van de buurtbudgetcommissies (januari 2024) 



 Bijeenkomst met alle buurtbudgetcommissies en adviseurs gebiedsgericht werken van de 
gemeente (februari/maart 2024) 

Groen: beetje in winterslaap. Bezig net verstening Nederberg. 
Duurzaam: waarom niet wat meer richten op isoleren. 
 
Rondvraag: Henk Ham meldt dat bij gebouw Suncourt er geen twee verdiepingen bijkomen. 
 
Vergaderingen 2023: 19 december. 

Vergaderingen 2024: 16 januari, 20 februari, 19 maart, 16 april, 21 mei, 18 juni, 16 juli, 17 
september, 15 oktober, 19 november en 17 december. In augustus (voorlopig) geen vergadering op 
de planning. 

 


